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Abstract (en)
A method and a device for carrying out the method are specified for electrical disconnection (isolation) of an accumulator 2 from an electrical circuit
7 which is connected by connecting leads 5, 6 to the positive and negative terminals 3, 4 of said accumulator, at least one of the connector leads
5, 6 which is connected to the positive and/or negative terminals 3, 4 of the accumulator 2 being broken according to the invention as a result of an
impulse (a pulse). <IMAGE>

Abstract (de)
Zur elektrischen Trennung eines Akkumulators 2 von einer mit Anschlußleitungen 5, 6 an dessen Plus- und Minuspolen 3, 4 angeschlossenen
elektrischen Schaltung 7 werden ein Verfahren und eine Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens angegeben, wobei verfahrensgemäß
wenigstens eine der an den Plus- und Minuspolen 3, 4 des Akkumulators 2 angeschlossenen Anschlußleitungen 5, 6 aufgrund eines Impulses
gesprengt wird. <IMAGE>
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